
 

 

 
Övriga ärenden 
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- Ordförande Ville Salminen frågade om hur utarbetandet av mätare för 

integrationsprogrammet framskrider. Förvaltningsdirektör Jaana 
Suihkonen redogjorde kort för nuläget. 

 
 

 


